

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Thursday, June 25, 1981, meets the requirements of Standing Order 67. However, this petition was not filed within the time limit specified by Standing Order 90.

Carl Freyer, of the City of New York, in the State of New York, one of the United States of America; praying for the passage of an Act to revive and to provide for the continuance of Eastern Diversified Company Ltd., having its principal place of business in the City of Montreal, in the Province of Quebec.—*Mr. Reid* (Kenora—Rainy River).

---

At 4.47 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition de la requérante dont le nom suit, déposée le jeudi 25 juin 1981, est conforme aux exigences de l'article 67 du Règlement. Toutefois, cette pétition a été déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement:

Carl Freyer, de la ville de New York, dans l'État de New York, l'un des États-Unis d'Amérique; qui sollicite l'adoption d'une loi reconstituant et prévoyant la prorogation de la société Eastern Diversified Company Ltd., ayant son principal établissement dans la ville de Montréal, dans la province de Québec.—*M. Reid* (Kenora—Rainy River).

---

A 4 h. 47 de l'après-midi, la Chambre s'ajourne jusqu'à lundi, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.